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ÚVODNÍ SLOVO ŘEDITELKY ŠKOLY

Milí žáci, rodiče, kolegové a přátelé školy,
další školní rok je za námi – a jaký to byl rok! Plný pestrých zážitků,
objevování, učení, radostí i náročných výzev, které k životu (i škole)
neodmyslitelně patří.
S radostí vzpomínám na všechny krásné akce, které jsme společně během
roku prožili. Ať už to byly tematické projektové dny, akce pro děti 
na prvním stupni plné her, tvoření a dětské radosti, nebo aktivity
druhostupňových žáků, při kterých ukázali, jak moc rostou nejen
vědomostmi, ale i samostatností a zodpovědností.
Milou událostí byl Den otevřených dveří, během kterého jsme mohli
přivítat nové tváře a ukázat, že naše škola je místem, kde to opravdu žije.
Velikonoční jarmark zase přinesl do školy vůni napečených dobrot, ručně
vyráběné dekorace a především pocit sounáležitosti.
Ani letos nechyběly školní výlety za poznáním – od návštěv muzeí 
a historických památek až po přírodovědné exkurze. Sportovní kurzy
nabídly nejen pohyb, ale i překonávání sebe sama, spolupráci a radost 
z pohybu. Děti si vyzkoušely nové sporty, stmelily kolektiv a odvezly 
si spoustu zážitků.
A to hlavní – vzdělávání. Učení nebylo jen o sezení v lavicích. Učili jsme 
se formou zážitků, her, diskusí, experimentů. Každý den jsme společně
objevovali něco nového, ať už v učebnicích, přírodě nebo při obyčejném
rozhovoru.
Projektové dny druhého stupně přinesly dětem nové zkušenosti i práci 
v týmech a propojování znalostí z více oblastí.
Na závěr mi dovolte poděkovat všem – dětem za jejich úsměvy, otázky 
a zvídavost, rodičům za důvěru a podporu. Velké poděkování patří
pedagogickému týmu za energii, kterou každý den vkládají do své práce.
Jejich role je nenahraditelná – jsou to ti, kdo den co den vedou děti 
k poznání, povzbuzují, učí přemýšlet a hledat vlastní cestu. Jsou to
průvodci, kteří často neviditelně, ale velmi silně formují hodnoty i vztah
dětí ke světu kolem nich. Je to krásná, náročná a nesmírně důležitá práce.
Přeji všem krásné léto plné odpočinku, slunce a inspirace. Těším se na
další společný rok, který určitě přinese další kapitolu plnou nových
příběhů.

S úctou a přáním všeho dobrého,
Mgr. Daniela Pořízková, ředitelka



Letos jsme si školní chodby opět zkrášlili
láskyplnou tradicí – Valentýnskou
poštou! Krabičky rozmístěné po celé
škole se rychle plnily valentýnkami, které
mířily k našim kamarádům, spolužákům,
učitelům nebo prostě jen k těm, kteří si
zaslouží úsměv na tváři.
Stačilo napsat pár hezkých slov, vhodit
přání do krabičky – a pak už jen
netrpělivě čekat, komu dorazí toto milé
překvapení. Roznášeli je naši valentýnští
andílci ze žákovského parlamentu.
Největší odměnou byly rozzářené oči a
úsměvy těch, kteří valentýnku dostali.
Valentýn tak nebyl jen o srdíčkách a
romantice, ale hlavně o přátelství,
laskavosti a hezkých slovech, která potěší
každého!

Za žákovský parlament, 
Selena Khawajah, 8. B

RUBRIKA ŽÁKOVSKÉHO PARLAMENTU 

DEN UČITELŮ
 (28.  3.  2025)

VALENTÝNSKÁ POŠTA
ROZZÁŘILA ŠKOLU (ÚNOR 2025)

Den učitelů je pro naši školu vždy
výjimečným dnem – a rozhodně ho
neslavíme obyčejně! Každý rok se
organizace ujímá žákovský
parlament, který se spolu s ostatními
žáky postará o to, aby na tento den
učitelé jen tak nezapomněli.
Na jednu hodinu se totiž role obrátí –
žáci druhého stupně se na chvíli
stanou učiteli a vedou výuku nejen
svých mladších spolužáků, ale i těch
stejně starých. A naši opravdoví
učitelé? Ti si konečně mohou na
chvilku odpočinout, zhluboka se
nadechnout a užít si den trochu jinak
než obvykle.

Za žákovský parlament, Selena
Khawajah, 8. B

Pro nás je to skvělá příležitost, jak
jim poděkovat za jejich každodenní
práci, trpělivost a energii, kterou
nám věnují. A taky si na vlastní
kůži vyzkoušet, že být učitelem
není vůbec žádná hračka!
Už teď se těšíme, jak překvapíme
učitele příště.



Den otevřených dveří na Pošepňáku 2025
 
Vážení rodiče s dětmi, milí žáci a pedagogové,
těší nás Váš zájem o den otevřených dveří,
který proběhl ve středu 12. 3.
Velké poděkování patří všem našim
deváťákům, kteří se během celého dopoledne
aktivně zhostili provázení návštěvníků po celé
škole. Děkujeme také všem pedagogům, jež
umožnili náhledy do výuky ve třídách a
poskytli tak všem zájemcům představu o tom,
jak se učí u nás ve škole. Rodiče měli rovněž 
v “rodičovské kavárně” možnost setkat se 
s vedením školy a probrat s ním otázky
týkající se vzdělávání a chodu školy.
Další poděkování patří všem, kteří přišli i na
odpolední akci "Věda zábavně". Ani letos zde
nechyběla hravá robotika, 3D tisk,
matematické hádanky, fyzikální a chemické
pokusy, první nácvik poskytnutí pomoci s
“Andulou” a různé přírodopisně-zeměpisné
hry a kvízy. Pro naše pedagogy je „vědecké“
odpoledne motivací zamýšlet se nad
praktickým využitím učební látky a opět si
pro Vás na příště připravit nové zajímavé
ukázky a stanoviště s pokusy, objevováním,
kvízy a experimenty.

 

DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ & DEN VĚDY

Díky patří celému týmu žáků a
pedagogů připravujících akci "Věda
zábavně"!
 
Již nyní se těšíme na příští rok.
Vedení základní školy
 
A co o akci píší samotní organizátoři
akce?
Na den12. 3. jsme někteří z nás z 2.
stupně připravili zajímavé odpoledne
“Věda zábavně” pro mladší spolužáky,
předškoláky a jejich rodiče. Rádi jsme
všem předvedli zábavné pokusy a
zajímavosti z přírodovědných
předmětů. Nad našimi
matematickými úlohami se nadšeně
zapotili i někteří rodiče.
 
Přípravný tým žáků a učitelů 2.stupně



 UKLIĎME SVĚT

V pátek 24. 3. se naše škola
zúčastnila projektu Ukliďme svět.
Do akce se zapojila většina tříd a
vyučujících. Přilehlé okolí naší
školy po zásahu našich uklízecích
čet pořádně prokouklo :-).
Všem děkujeme za účast a příští rok
se budeme v rámci akce Ukliďme
svět opět těšit! V příloze několik
fotografií, více na stránkách tříd.



Týden knihy zakončily třídy přímo
pohádkově, Nocí s Andersenem, jak
popisuje naše paní učitelka Adéla
Dufková, která celou akci organizovala:
Spaní ve škole se zúčastnilo na 160 žáků
naší školy. Letošní ročník byl zaměřený
na básně Jiřího Žáčka, Pavla Šruta nebo
dílo J. K. Rowling. Cílem celé akce je
nejen stmelit kolektiv společnou třídní
akcí, ale především dětem ukázat krásu
psaného slova, pestrost a zábavu, kterou
nám přináší čtení knih a společně s dětmi
se zážitkovou formou dozvědět něco
nového z literárního světa.
Atmosféra ve škole byla báječná, děti si
tajuplnou noc ve škole užily a doufáme,
že si odnáší mnoho zážitků.
 
Děkujeme všem zapojeným učitelům,
rodičům i zaměstnancům školy!
Vedení základní školy

V týdnu od 24. do 28. 3. probíhaly na
prvním stupni Týden knihy. Paní učitelky
spolu        s asistentkami připravily pro
děti pestrý program v duchu “čtení a psaní
je přece zábava!”
Naši žáci zažili například:
·     Akční Vyšehrad a Staré pověsti české
·     Návštěvu Národního muzea
·     Prohlídku Národního divadla
·     Projekty: „Já Baryk“ pro nejmenší,
Kniha a já
·     Tvorbu vlastních příběhů, ilustrací a
také audioknihy
·     Návrh videokomiksu O pejskovi a
kočičce v Hrusicích
·     Staré řecké báje a pověsti v disputacích
a obhajobách
·     Besedy se spisovatelkami: Ivanou
Peroutkovou a Lucií Seifertovou
·     Lapbook, loutkové divadlo, tvoření
loutek, procházku za pohádkou
·     Příběhy lesního ticha, tvorbu vlastních
jarních příběhů
·     a mnoho dalšího čtení, psaní a
vyprávění...

TÝDEN KNIHY A NOC S ANDERSENEM



LITERÁRNÍ KAVÁRNA

LITERATURA NÁS BAVÍ

Dne 7. dubna proběhla ve školní
knihovně již tradiční akce:
Literární kavárna. Žáci, ale i
rodiče se těšili rozmanitým
literárním ukázkám, literárním
kvízům, bohatému občerstvení,
ale i hudební složce v podání
žačky Jitky Petráskové.



SDÍLENÍ PEDAGOGŮ
 A JOB SHADOWING S ERASMUS +

Na začátku dubna navštívili naši
školu učitelé z Turecka, kteří se přišli
inspirovat výukou předškoláčků,
angličtiny a přírodovědně-
technických oborů. Nejvíce
pedagogy zaujalo využití vizuálních
materiálů a digitálních technologií
v výuce napříč všemi předměty 
a propojování přírodovědných
znalostí s běžným životem, a to již 
od prvních tříd. Inspirovali se také
učením angličtiny hrou a
Pošepňáckým infozpravodajem. 
Na oplátku si pro naše učitele i žáky
paní učitelka a metodička Nurcan
Şarlayan připravila ukázkové hodiny
STEAMu (jedná se o koncept
propojování vědy, techniky,
technologie, umění a matematiky
v rámci integrovaných hodin).
Vzniklo tak návodné video „Jak na
Ebru Art“, které můžete zhlédnout
pod následujícím odkazem: Ebru
Art
Děkujeme tímto všem učitelům, kteří
naše kolegy ve škole doprovázeli a
připravili si pro ně náhledové hodiny
a těšíme se na další spolupráci
s učiteli z Kirikkale.

Michaela Rejnová, 
zástupkyně ředitelky školy

V letošním školním roce jsme získali
podporu od Magistrátu hlavního
města Prahy na projekt Společně
sdílíme, digitalizujeme 
a realizujeme inovace. V průběhu
roku jsme připravili různá setkání,
kulaté stoly a workshopy, které
realizují nejen naši pedagogové pro
své kolegy, ale také zkušení lektoři 
a učitelé z jiných škol. 
Jednou z pozvaných pedagogů byla
i Anička Babanová na neformální
setkání Začít spolu otevřené pro
všechny pedagogy a asistenty
pedagogů naší školy. Tématem bylo
psaní ranních zpráv a práce se žáky
v kruhu.
Vzájemné sdílení zkušeností a
předávání materiálů je důležitou
součástí práce pedagoga a těšíme 
se na další podnětná setkání. 
Rádi bychom také popřáli Aničce
Babanové ke krásnému druhému
místu v Global Teacher Prize.

https://drive.google.com/file/d/15_d4t2n5nZlRdpDctYUb4EZtT8V7K270/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/15_d4t2n5nZlRdpDctYUb4EZtT8V7K270/view?usp=sharing


 PROJEKTOVÉ DÍLNY

Na konci dubna jsme ve škole zažili něco
trochu jiného – tři dny projektových dílen,
které nabídly žákům novou formu výuky
plnou tvořivosti, spolupráce a objevování.
Na výběr byly pestré činnosti, od rukodě
lných, tvořivých, zábavných, poznávacích,
objevovacích i sportovních. Celkem naši
vyučující připravili pro žáky 14
projektových dílen (Fotoworkshop, Hrátky
s drátky - prostorové vytváření 3D
výrobků z drátu, papíru a hlíny, Výroba
ptačích budek, krmítek, Orientační běh,
V hudbě život Čechů, Cestou necestou
Afrikou, Fauna a flora Krčského lesa,
Escape room - úniková hra, Velikonoční
výšivka, Inline bruslení, Spring is in the
air, Cyklistika, Feng šuej).

Každý projekt přinesl nové
zkušenosti, zážitky i výzvy.
Děti pracovaly
v různorodých týmech,
zkoušely netradiční činnosti,
propojovaly znalosti z více
oblastí a učily se i tím, že se
aktivně zapojovaly do
společného tvoření nebo
aktivit. Pro mnohé to byla
úplně nová zkušenost – a
právě v tom je kouzlo
projektových dnů.
Děti měly možnost se učit
jinak, v praxi, a hlavně –
s nadšením, napříč celým
druhým stupněm.
Milí rodiče, pokud Vás
zajímá, co všechno se u nás
dělo, určitě si nechte od
svých dětí vyprávět! Věříme,
že Vám budou mít co ukázat
a co sdílet.

Daniela Pořízková & vedení
školy



CELOŠKOLNÍ PROJEKT
Ve zdravém těle zdravý duch – to je
heslo letošního celoškolního
projektu. Již od října probíhal ve
všech třídách. Jeho cílem bylo
ukázat dětem několik oblastí, které
dohromady vytváří zdravé prostředí
pro náš život. Jednotlivé třídy měly
spolu se svými učiteli za cíl
prozkoumat oblast pohybu,
wellbeingu, jídla a pití a celkové
prevence. Během pěti projektových
dní v různých typech aktivit tato
témata žáci hlouběji analyzovali. 

KARIÉRNÍ PORADENSTVÍ

Jednotlivé výstupy tříd 
z projektových dní najdete na
našich webových stránkách v sekci
celoškolní projekt.

Za koordinační tým děkuji všem
žákům a učitelům a doufám, že si 
z projektu každý odnesl alespoň
jeden zajímavý poznatek či aktivitu,
kterou bude ve svém životě
uplatňovat.
 
Adéla Dufková

Také se nám dostalo
v letošním školním roce
celkem 7 žáků 5.tříd na
osmiletá gymnázia, což je
v porovnání s předchozími
lety pěkný výsledek. Všem
našim deváťákům i těmto
páťákům na osmiletých
gymnáziích přejeme další
studijní úspěchy na
středních školách.

Irena Plojharová

 Dne 11. a 14. dubna 2025 se naši žáci 9. tříd
zúčastnili jednotných přijímacích zkoušek na
střední školy. Své znalosti a dovednosti
z českého jazyka, literatury a matematiky
měli možnost aplikovat při své důležité
zkoušce. Výsledky 1.kola přijímacího řízení
na střední školy byly zveřejněny 15.května.
Z celkového počtu 50ti žáků 9.tříd se ihned
v tomto 1.kole přijímacího řízení umístilo na
SŠ celkem 42 žáků 9.tříd. To je lepší
výsledek přijetí, než je průměrný výsledek
přijetí v Praze. Osm neumístěných uchazečů
pak podalo přihlášky do 2.kola přijímacího
řízení, ve kterém jim všem přejeme úspěšné
umístění na vybraných středních školách. 



Už několikátým rokem se naše
škola zapojuje do finského
preventivního programu
KiVa.        
I v letošním školním roce se
zejména v třídnických hodinách
učíme rozpoznávat šikanu, ale
hlavně se snažíme jí předcházet.
Zároveň se snažíme pracovat na
dobrém klimatu jednotlivých tříd. 
Ve 2. pololetí jsme se více zaměřili
na aktuálním problém -
kyberšikanu. Pro celý první stupeň
se konaly besedy s preventistkou
Policie ČR. Žáci 3. a 4. ročníku
sezapojili také do workshopu
organizace Proxima Sociale. 

OKÉNKO PREVENCE  

Zaměřili jsme dvě třídnické hodiny na
velmi aktuální téma kyberšikany.
Žáci se seznámili s různými formami
kyberšikany, jejími důsledky i
možnostmi obrany a pomoci.
Hlavním bodem hodiny byla simulace
soudního procesu, kde si žáci vyzkoušeli
role obžalovaného, oběti, svědků,
právníků i soudce.

 

KYBERŠIKANA S NADACÍ O2

Nezapomněli jsme ani na jiná
témata prevence. Lektorky
organizace Magdalena připravily
pro žáky 4. - 9. ročníku
workshopy například na vztahy
ve třídě, toleranci odlišnosti,
návykové látky. 

Metodička prevence
Lenka Holasová

Díky této aktivitě si uvědomili, že
špatné chování na internetu má zlé
následky a že i online svět podléhá
zákonům a pravidlům slušnosti.
Hodina přinesla spoustu
zajímavých názorů, emocí a
podnětů k dalšímu přemýšlení.

Darina Pávková



Jak ji poznám? 
 Kyberšikana může vypadat různě –
zlá zpráva, posměšný komentář,
úmyslně upravená fotka nebo třeba
pomluvy, které se o tobě šíří online.
Pokud tě to zraňuje, rozčiluje nebo ti
to nahání strach, nejspíš nejde o
legraci. Když se cítíš špatně, je to
problém. 

Kdy to mám začít řešit? 
 Co nejdřív. Jakmile ti něco na
internetu není příjemné, začneš se
kvůli tomu bát, stydět nebo uzavírat
do sebe, je dobré se svěřit. Nemusíš
čekat, až to bude opravdu zlé. Když
to začneš řešit včas, dá se tomu
dobře pomoct. 

Co když to neřeším? 
 Když si to necháš líbit, může se to
zhoršovat. Kyberšikana neodejde
sama. Může ti ublížit psychicky,
narušit přátelství, ovlivnit prospěch
ve škole nebo rodinu. A hlavně –
nikdo si nezaslouží trpět kvůli
něčemu, co někdo napsal online. 

Kam to až může vést? 
 Kyberšikana může způsobit, že se
bojíme chodit mezi lidi, ztrácíme
chuť do věcí, špatně spíme nebo se
cítíme méněcenní. A pokud ji
někdo dělá druhým, může si tím
sám přivodit vážné potíže – se
školou nebo i s policií. 

Co s tím mám dělat? 
 Zablokuj toho, kdo ti ubližuje. 
 Uchovej si důkazy – udělej si
snímky obrazovky. 
 Neskrývej to. Svěř se dospělému,
kterému věříš – rodiči, učiteli,
školní psycholožce nebo
výchovnému poradci. 
Pamatuj si: tvoje pocity jsou
důležité a máš právo na pomoc.
 

Rozhovor s Veronikou Mandincovou, odbornicí na sociálně
patologické jevy dětí a mládeže včetně kyberšikany

Na otázky odpovídala Veronika Mandincová, Dis.
odbornice na sociálně patologické jevy dětí a mládeže včetně

kyberšikany
 

Pokud máte zájem o její služby, neváhejte Veroniku kontaktovat
• Email: verumandincova@gmail.com

• Telefon: +420 775 143 780
Společně najdeme cestu k lepšímu porozumění.

mailto:verumandincova@gmail.com


Ve čtvrtek 27. 2. se na naší škole
konal španělský večer. Dveře
byly otevřené pro všechny – od
nejmenších žáků až po rodiče,
hlavně ale pro ty, kteří se učí
španělsky a chtějí více poznat
hispánskou kulturu.
Program odstartovaly
moderátorky z 9. třídy, které
návštěvníky hned na začátku
naladily jna správnou vlnu.
Nechyběl zábavný španělský
kvíz, kde jsme si otestovali, co
víme o Španělsku i zemích
Latinské Ameriky. Napětí rostlo
s každou otázkou a vítěz si
odnesl speciální cenu!
Poté jsme se pohodlně usadili a
ponořili se do promítání filmu
„CHUPA“, který je inspirován
mexickým mýtem. Nechybělo ani
výborné občerstvení.

KULTURNÍ AKCE ŠKOLY

Večer španělského f i lmu 

 Pošepného muzikanti

Kulturní večer
Dne 25. 4. 2025 měli žáci osmých a devátých tříd večerní ples. Téma letošního
plesu byl Hollywood. Slečny byly krásně oblečené a kluci měli úžasné obleky.
Přišli i rodiče deváťáků a myslím si, že si to s námi taky užili. Náš ples se konal
u Základní školy Campanus v KC Zahradě. Žáci se naučili několik nových tanců
a osmáci to budou moci využít příští rok. Ples probíhal tak, že jsme připravili
sál, oblékli se a následně jsme začali vítat rodiče. Předtančení předvedli deváťáci
na písničku Timber od zpěváka Pitbulla. Dále byla přestávka a nastal první
společenský tanec pro rodiče. Hlasovalo se o ten nejlepší taneční pár. Vyhrála
Karina Kurzhos s Danielem Zmerehou. Pak už byl jen čas na afterparty, kde
jsme měli volnou zábavu, vybírali si písničky a tancovali. Ples končil okolo půl
jedenácté a všichni jsme si ho užili. Ples připravila paní učitelka Kateřina
Nečesaná. Děkujeme vám!
 
 Apolena Polanská, 8.A

V letošním roce proběhla také zcela nová kulturní akce “Pošepného
muzikanti”. Děkujeme všem hudebníkům a zpěvákům za jejich nádherná
vystoupení v knihovně plné diváků a nadšených obdivovatelů mladých
talentů. Velké díky patří paní učitelce Kateřině Nečesané a panu učiteli
Jaroslavu Hroudovi, kteří celou akci vymysleli a zorganizovali.

Celý večer se nesl v přátelském duchu,
všichni jsme si ho skvěle užili a už teď se
těšíme na další podobnou akci. ¡Hasta
luego! 

Kristy Chabadová, žákyně naší školy 



Viktorie a Veronika Grabowské zářily na
Mistrovství České republiky v atletických
závodech, kde si vedly více než skvěle! Těší
nás, že se s takovými talentovanými
sportovkyněmi můžeme pochlubit.
V atletických závodech první březnový
víkend se Viktorie a Veronika postavily
konkurenci s nebývalým nasazením. Viki
získala 1. místo ve vrhu koulí a 8. místo na
60m překážek.
Verča byla 7. ve skoku o tyči a 8. ve štafetě
na 4×200m.

Gratulujeme a přejeme hodně dalších
úspěchů!
Barbara Bláhová

 SPORT NÁS BAVÍ

Mc Donald’s Cup 2025

Opět po roce se zúčastnila naše škola Mc
Donald's Cup. V pátek 4. 4. jsme vyrazili
s žáky 5. tříd poměřit síly se soupeři ostatních
škol Prahy 11. Koučování týmu se ujal Tomáš
Frankič z 8. C a odvedl skvělou práci! Připravil
taktiky hry, během her s hráči pravidelně
komunikoval, vyhodnocoval jednotlivé zápasy.
Díky výborné spolupráci všech se podařilo
získat 3. místo ve skupině, v celkovém
obvodním kole jsme skončili na 6. místě. Toto
umístění na postup do okresního finálového
kola sice nestačí, ale kluci získali dobrý pocit
z dobře odvedených her a zároveň porovnali
své dovednosti s ostatními hráči.
(kouč: Tomáš Frankič; hráči: Filip T., Daniel
C., Tuan B., Andrei C., Sebastian Č., Adam
M., Jan V., Matyáš K., Jan J., Viktor K.)
 
Tak zase za rok!
Ondřej Benda

Úspěchy našich žaček v atletických závodech



SPORT NÁS BAVÍ

Lyžařský kurz 2025

"Na Černé hoře na lyžáku,
jsme parta plná drsných draků.

K snídani vajíčka snídáme,
ale na rohlíky nedáme.

Hůlky máme na dvě půlky,
dáváme pozor na velké kluky.

Na lyžích jezdit neumíme a na běžkách musíme.
A po běžkách na snowboard,
pak nemůžem se ani hnout.

Jezdíme jak Démoni a nikdo nás nedohoní."
 

"Jeli jsme na lyžák, byli jsme připraveni rozbít
si rypák.

Jeli jsme směr Černá hora, opakovali jsme, že
se těšíme furt dokola.

Na ramena jsme vzali lyže a lanovkou stoupali
výše.

Někdo z nás jel na snowboardu, ti to napálí do
billboardu.

Pan Benda na nás nasadil běžky, měli jsme chuť
to dát všichni pěšky.

Vy vypadáte jako Démoni, pane učiteli, to jsou
asi ty hormony.

Kluci mají hlavu jako vajíčko, celé dny nám
svítí sluníčko.

Učili nás, jak držet hůlky, na kopci máme prý
zatnout půlky."

"Na Černé hoře lyžák máme,
lyže, snowboard i běžky, to vše

střídáme.
Hůlky k tomu nesmí chybět
a vajíčko si k tomu dáme.
Marek jezdí jako Démon
a je si toho velmi vědom."

 
"...lyže, běžky, snowboard sviští,

hůlky píchají si, vítr sviští.
Prý tu v lese Démon spí,

kdo se bojí nechodí.
Marek frajer jede sám, černou

sjezdovku až k nám.
Náhle rána, ticho, tma, něco v

lese oči má..."
 

"Na Černé hoře sníh se třpytí,
lyže, běžky, snowboard letí....

...Démon spí, my řádíme,
sjezdovkou dolů jen s úsměvem

sjíždíme.
Škola počká, my jedeme,

tohle je prostě nejlepší lyžařský
týden.

Lyžařský kurz 2025 v Krkonoších je za námi a vy si můžete níže přečíst
zveršované dojmy účastníků. Pokud by vám to bylo málo, podívejte se na
krátký sestřih našich zážitků :-). Všem děkujeme za účast, nasazení a
skvělou atmosféru, kterou jsme během kurzu dokázali vytvořit. Tak zase
za rok...

O. Benda, D. Pořízková, K. Přibylová, M. Červenka, J. Patka



Velikonočního jarmarku
se zúčastnila všechna
oddělení ŠD a všechny
třídy z programu Začít
spolu. Počasí jsme si
objednali slunečné, takže
jarmark proběhl pod
širým nebem v atriu
školy. Děkujeme
rodičům i učitelům školy
za podporu a velkou
návštěvnost
zúčastněným. Jarmark
moc povedl.

Všechna oddělení ŠD postupně vyrážejí
na expedici za motýly do FATA
MORGANY.
Dostali jsme velkou pochvalu od našich
průvodců ze skleníku, že děti
o motýlech už hodně informací věděly
předem. Spoustu zajímavostí se ještě
dozvěděly i tam. Z výletu si přivezly
spoustu krásných zážitků. Chválíme
děti za vzorné chování při exkurzi
i v MHD.

Jana Šimáčková, vedoucí školní družiny

  VELIKONOČNÍ JARMARK ZAČÍT SPOLU
A AKCE ŠKOLNÍ DRUŽINY

Expedice za motýly se  školní
družinou

 z  projektu OP JAK II

Na konci roku u nás již tradičně probíhá pasování prvňáčků na
čtenáře. Podívejte se na některé naše malé čtenáře, kteří již složili svůj
čtenářský slib. Děkujeme našim pedagogům i rodičům žáků 
za podporu čtenářství. 

Michaela Rejnová

PASOVÁNÍ PRVŇÁKŮ



Angličtina zábavně proběhla na
základní škole Mikulova 4. 3. 2025,
letos již po dvanácté. Soutěž byla
určena žákům sedmých ročníků.
Soutěže se zúčastnilo šest
tříčlenných týmů ze základních škol
Prahy 11. Dopolední program se
skládal z kvízu, poslechového
cvičení a gramatického testu. Po
zdolání všech úkolů 1. kola jsme
čekali na vyhodnocení. K naší
radosti jsme obsadili první místo.

Žáci 1. stupně naší školy absolvovali
besedu se strážníky městské policie.
Program byl přizpůsoben jednotlivým
ročníkům – prvňáčci a přípravná třída
se seznámili s činností policie, druháci
si povídali o osobním bezpečí, třeťáci se
zaměřili na dopravní výchovu, čtvrťáci
na tísňové linky a mezilidské vztahy a
páťáci se věnovali tématu kyberšikany
a kyberbezpečnosti.
Besedy byly velmi přínosné. Děti si
odnesly spoustu cenných informací,
které mohou uplatnit v každodenním
životě. Děkujeme Městské policii
za milou návštěvu a spolupráci.

Michela Čáslavská

MIKULKA  ENGLISH   GAMES

BESEDA SE STRÁŽNÍKY
MĚSTSKÉ POLICIE

ŠKOLY V PŘÍRODĚ
Naši sedmáci na škole
v přírodě si připomněli, kdo to
byl František Pošepný, po
němž je naše škola
pojmenovaná. Navštívili jeho
rodiště v Jilemnici.
80 % našich žáků vyjelo
v posledních dvou měsících na
školy v přírodě. Šesťáci letos
zažili sportovní kurz a deváťáci
vyjeli na cyklistický kurz. Těší
nás velký zájem dětí i rodičů
o sport a neformální vzdělávání
v přírodě.

Během 2. kola nás v kvízu porazil tým
pořádající ZŠ Mikulova. Po 2. kole
jsme tedy obsadili krásné 2. místo.
Jako odměnu jsme všichni obdrželi
poukaz do knihkupectví. 
Děkujeme našim žákům za úžasnou
reprezentaci školy!
 
Barbara Bláhová



Druhý červnový týden byl pro
naše deváťáky Týdnem pro
školu.
Týden, kdy společný čas
věnovali smysluplné práci –
a rozhodně po sobě zanechali
viditelnou stopu. Místo
odpočítávání posledních dnů se
pustili do práce, která přinese
radost dalším třídám.

SPOLEK RODIČŮ

Spolek rodičů a přátel Pošepka
vznikl s cílem aktivně
podporovat Základní školu
Pošepného náměstí v jejím
poslání vzdělávat a vychovávat
děti v inspirativním a přátelském
prostředí.

DEVÁŤÁCI ZANECHALI VE ŠKOLE
SVOU STOPU

Hlavním smyslem je pomáhat škole
při plnění jejích vzdělávacích a
výchovných úkolů, podporovat
studijní, zájmové i jiné aktivity žáků
a přispívat ke zlepšení podmínek pro
jejich vzdělávání a osobní rozvoj.
Více info na www.posepka.cz.

Vlastnoručně vymalovali své třídy,
včetně originálních barevných maleb,
které budou připomínat jejich
kreativitu. Pustili se i do úprav
venkovního areálu. Sestavili nové
pískoviště a lavičky pro školní
družinu, postavili vyvýšené záhony,
rozváželi hlínu i písek.

Děkujeme, deváťáci!

Vedení školy a kolektiv
zaměstnanců 

https://www.posepka.cz/


POŠEPŇÁCKÝ PIKNIK 

Děkujeme všem dětem,
rodičům i
zaměstnancům školy za
hojnou účast.
Blahopřejeme výhercům
letošního “štrůdlování”
a příští rok se budeme
těšit na další ročník!

 Dne 18.6.2025 jsme se žáky šestých až osmých tříd navštívili
Regensburg. Těší nás zájem žáků o poznávací exkurze do
zahraničí, i příští školní rok se na ně mohou žáci druhého stupně
těšit.

EXKURZE DO REGENSBURGU
 
 

AKCE NA KONCI ŠKOLONÍHO ROKU
2024/25



LITERÁRNÍ RUBRIKA

Podivný den 
Markéta 
 Jako každý jiný den mi zazvonil budík v šest třicet, bylo chladné ráno
a vážně se mi nechtělo vstávat. Chtěla jsem si přečíst nové zprávy na
telefonu. “Divné”, pomyslela jsem si. Normálně dostávám zprávy od
kamarádek i v noci, ale dnes byla obrazovka prázdná, žádná nová
oznámení. Neměla jsem čas lámat si s tím hlavu, už tak jsem nestíhala.
Rychle jsem se oblékla, polila čajem a znovu převlékla. Hned jak jsem
opustila byt, přišlo mi divné, že jsem nikoho nepotkala. Touto dobou
rodiče vodí své děti do školy, často potkávám i své spolužáky přicházet
z různých směrů k budově, dnes ale nikde ani živáčka. Otevřela jsem dveře
školy, recepce byla prázdná, ani jsem neslyšela křik menších dětí ze školy. 
 
Školník 
 Ještě v pyžamu si vychutnávám snídani, tento neplánovaný den volna
dokážu ocenit. Na této škole dělám školníka už několik let. Ještě nikdy se
ale nestalo, že bych dostal den volna kvůli prasklému potrubí. Dopíjím čaj
a najednou uslyším otevření dveří a kroky. Opraváři měli dorazit až
později a nikdo jiný neměl ve škole co dělat. První, co mě napadlo, bylo,
že se do školy vloupali zloději. Otevřel jsem dveře bytu, který je součástí
budovy školy a pomalu jsem scházel schody do prvního patra.   Stál jsem
zrovna vedle naprasklé trubky trčící ze zdi. Vykapávala z ní voda. Na
schodech do přízemí uslyším kroky a leknu se, že se blíží zloději. Nejsou
náhodou ozbrojeni? Prudce sebou cuknu. Najednou uklouznu na kaluži
vody, začnu padat a během pokusu o udržení rovnováhy se zachytím
prasklé trubky. Ještě než dopadnu, slyším, jak po schodech teče voda. 

Markéta     
 Zrovna stojím před schody do prvního patra. Na chodbě nikdo! Chci
dojít do třídy a podívat se, jestli alespoň tam jsou moji spolužáci - nebo
kdokoliv jiný. V ten moment slyším ránu a ze schodů se začne valit voda.
Po straně schodiště vyběhnu nahoru a vidím pana školníka ležícího na
zemi s trubkou v ruce. 
 Vypadá vyděšeně, že mě vidí. Ptá se, proč jsem dnes ve škole, když výuka
byla zrušena. Nakonec se ukázalo, že dnes ráno u nás vypadl internet a já
neviděla e-mail, na kterém stálo, že výuka odpadá kvůli závadě na
potrubí. Pan školník byl naštěstí v pořádku a hned se zvedl. Řekl, že
zavolá opravářům, ať si pospíší a já se vrátila domů. Pravda trochu
zmateně ale šťastně, že mohu jít znovu spát. 

Slohová práce - vypravování paralelních dějů 
 Markéta Koutná 9. A 



LITERÁRNÍ RUBRIKA

Vítejte v knižním koutku našeho školního zpravodaje! 
Tahle sekce je pro všechny, kdo milují čtení, psaní a diskutování o příbězích a
novinkách ze světa literatury. Najdete tu knižní doporučení, zajímavosti a tipy na to,
co by vás mohlo bavit. 
Máte oblíbenou knihu nebo se těšíte na nějakou novinku? Pracujete na vlastním
příběhu/básni? Narazili jste na něco zajímavého z knižního světa?  
Chcete se podělit o své tipy nebo si jen popovídat o knihách? Pokud jste odpověděli
alespoň 1x ano, vyhledejte mě – Natálii Kebrdlovou ze třídy 8.C. Ráda si vyslechnu
vaše názory a třeba se váš tip objeví v dalším vydání! 
 

Knižní klub - Kouzlo knih 

Proč byste měli začít (nebo
pokračovat) ve čtení ? 

 
V dnešní době, kdy nás neustále
rozptylují sociální sítě, seriály a
nekonečné notifikace, je snadné na
knihy zapomenout. Ale čtení nabízí
něco, co žádná jiná forma zábavy
nemůže zcela nahradit. Je pohlcující,
osobní a umožňuje nám nahlédnout
do jiných světů způsobem, jaký filmy
ani televize nenabídnou.

Hledáte knihu, která vám zlomí srdce tím
nejlepším způsobem? Tak tahle je pro
vás. 
„Oba na konci zemřou“ se odehrává ve
světě, kde lidé dostávají telefonát v den,
kdy zemřou. Mateo a Rufus, dva cizí lidé,
se potkají přes aplikaci Poslední přítel a
rozhodnou se strávit poslední den života
společně. Výsledkem je hluboce emotivní
příběh o přátelství, lásce a otázce, kterou
si občas klademe všichni: Kdyby byl dnes
náš poslední den, jak bychom ho prožili? 

Co bude dál? 
 
V každém čísle vám přinesu další knižní doporučení a zajímavosti ze světa literatury. 
Do té doby – příjemné čtení! 
 
Natálie Kebrdlová, 8. C 

Stále nejste přesvědčeni? Tady je pár dalších
důvodů, proč byste měli čtení zařadit
do svého života: 

Zlepšuje myšlení – čtení rozšiřuje slovní
zásobu, zlepšuje psaní a posiluje
schopnost kritického myšlení. 
Pomáhá relaxovat – studie ukazují, že
čtení snižuje stres, a dokonce pomáhá
lépe spát. Je to perfektní způsob, jak si
odpočinout po náročném dni. 
Spojuje lidi – knihy otevírají diskuse,
ukazují nám různé pohledy na svět a
pomáhají nám lépe porozumět druhým. 

Proč byste tuto knihu měli přečíst: 
1. Nutí vás přemýšlet 
Tahle kniha není jen smutná – je o tom, jak
si vážit každého okamžiku. 
 2. Je emotivní a nezapomenutelná 
3. Má pokračování! 
Nedávno vyšla nová kniha ze stejného světa
– „První, kdo na konci zemře “. Takže teď je
ideální čas začít číst. 
4. Najdete ji i ve školní knihovně 

Kniha měsíce
 „Oba na konci zemřou“ – Adam Silvera 



VTIPY ZE ŠKOLNÍHO PROSTŘEDÍ  

1.     Ptá se  učitelka Pepíčka:  „Který pták je  nejchytřejš í?“
„Vlaštovka“.  „Proč zrovna vlaštovka?“ „Protože v září ,  na

začátku školního roku,  odlétá.“
2.     Povídá pan učitel  Pepíčkovi :  „Douf ám, že  tě  už nikdy

neuvidím opisovat.“  Pepíček na to:  „Já taky douf ám.“

3.     Zlobí  se  Pepíček na dědečka:  „Ty nejs i  tat ínek mého tat ínka
– paní  učitelka ř íkala,  že  náš praotec se  jmenuje  Čech!“

4.     Paní  učitelka dává dětem o matematice  příklady.
„Kolik je  7  + 6?“ 

„To je  13,“ odpoví  Verunka.
„Správně.  A kol ik je  9  + 3?“
„No přeci  12,“ povídá Kuba.

„A kol ik je  1  + 1?“ zeptá se  nakonec Pepíčka,  který celou dobu
mlčí .

Pepíček,  jenž do té  doby nedával  pozor,  hned odpoví :  „To je
garsonka,  paní  učitelko!“

5.     Malý Pepíček jede se  svoj í  babičkou vlakem na matematickou
olympiádu.  Cestou se  dívá z  okna a najednou prohlásí :  ,,Babi ,

koukej ,  jaká je  tam venku nádherná množina kraviček.“ Babička
pohlédne z  okna a praví :  ,,Ale  Pepíčku,  vždyť  na té  louce nic

není .“  A Pepíček ř íká:  ,,Když ona je  to prázdná množina.“

6.     „Pane učitel i ,  jak bude vypadat test?“
„No… dostanete  papíry a tam budou otázky.“

7.     Pepíček se  ptá paní  učitelky:  „Pančelko,  můžu dostat  trest  za
něco,  co jsem neudělal?“

„Ne,  Pepíčku.“
„Tak to jsem neudělal  domácí  úkol .“

8.     Při  hodině zeměpisu:  „Kde leží  Kuba,  Romane?”
„V postel i ,  má hrozný kašel !”

9.     Pepíček při jde ze  školy a maminka se  ho ptá:
“Co jste  se  dneska nauči l i  ve  škole?”

A Pepíček povídá:  “Počítat  do deset i ,  1  2  3  4  6  7  8  9.”
“A kde je  ta  pětka?”

“No přece v  notýsku!”

10.  Ve škole:  „Jak se  nazývá savec,  který nemá zuby?“
„Dědeček.“

 



Velmi poctivě a pečlivě jsme se
připravovali na letošní 4. ročník
charitativního běhu.
Tentokrát projekt nabral větších
rozměrů.
Vytvořili jsme šestičlenný tým dětí ze
7.třídy, který projekt vymýšlí,
koordinuje a organizuje.
My dospěláci jsme jim jen trochu
pomáháli s propagací, fundraisingem
(shromažďováním zdrojů),
provozními a organizačními
činnostmi, které s akcí souvisejí.
Náš dětský tým jsme pracovně
pojmenovali Dobro-druzi.
Na akci se podílela také Nadace VIA
a spolek Hvězdy dětem, který
pomáhá dětem z dětských domovů
a také výtěžek z charitativního běhu
bude cílen na pomoc dětem
z dětských domovů.
Běh se uskuteční 24. 6. 2025 a bude
zároveň jako rozlučka se školním
rokem.
Na odpolední program jsou zváni
rodiče, příbuzní našich žáků
i veřejnost. Odpolední program bude
takový happening pro rodiče, přátele
školy i veřejnost. Uskuteční se na
školním hřišti.

CHARITATIVNÍ BĚH A ROZLOUČENÍ
SE ŠKOLNÍM ROKEM 2024/25  

Odpolední akce bude plná hudby,
plánujeme program ve spolupráci
s RockOperou Praha, Rádiem Beat,
vystoupí zpěváci a umělci známí i
méně známí, uslyšíte školní sbor
s paní Musilovou, šermířskou
skupinu Duellanti, taneční
vystoupení a mnoho dalšího
zábavného programu. Odpolední
kulturní program organizuje a
sponzoruje spolek Hvězdy dětem.
Společně se pobavíme od 15 do 19
hodiny. Budete mít možnost se
občerstvit , vytáhnout číslo do
tomboly apod.
To vše má společného jmenovatele-
přispějeme na dobrou věc, neboť
výtěžek z akce putuje dětem do
Dětského domova Litoměřice a
Klokánku Láskova v Praze 4.
Děti z těchto zařízení mohou tak
vyjet na letní prázdniny na tábory,
na ně jim právě my přispějeme!
Celý den tedy bude benefiční, jak
dopolední běh, tak i odpolední
happening .
Leona Pločková Koutenská, školní
psycholožka
www.hvezdydetem.cz

https://www.hvezdydetem.cz/
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